



GCS-mm/2020/1.3/162

16th April 2020

H.E. Chief Executive Officer
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi, UAE

GCS-mm/2020/1.3/162

16 أبريل 2020

سعادة/ الرئيس التنفيذي المحترم،
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي، دولة الإمارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،،،

Meeting of Etisalat Group Board of Directors

اجتماع مجلس إدارة مجموعة اتصالات

Further to the Company's letter dated 8th April 2020, please be advised that Etisalat Group Board will hold a meeting, through video conference call, on Tuesday, 21st April 2020 at 2:00 p.m. to discuss the following matters:

لاحقاً لكتابتنا المؤرخ في 8 أبريل 2020، يرجى التكرم بالعلم أن مجلس إدارة مجموعة اتصالات سيجتمع في يوم الثلاثاء الموافق 21 أبريل 2020 في تمام الساعة الثانية بعد الظهر عن طريق خاصية الإتصال المرئي، لمناقشة الأمور التالية:

- The Condensed Consolidated Interim Financial Information for the three months ended 31st March 2020.
- Looking at bringing forward the interim dividend payout for the year 2020, which the Company normally pays on the first half of the fiscal year, and setting its value.
- Other regular matters related to the Company's activities.

- البيانات المالية المرحلية الموجزة الموحدة لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2020.
- النظر في تقديم موعد توزيع أرباح الأسهم المؤقتة للعام 2020 - التي اعتادت الشركة توزيعها عن النصف الأول من السنة المالية - وتحديد قيمتها.
- مواضيع إعتيادية أخرى متعلقة بعمل الشركة.

Kind regards,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،،،

حسن محمد الحوسني
أمين عام الشركة - مجموعة اتصالات
Hassan M. Al Hosani
Corporate Secretary – Etisalat Group

